

辛城教會美聖堂主日崇拜 CCC Mason Joint Sunday Service

01/08/2023

敬拜詩歌
Worship Hymns

盧榮典
Rongdian Lu

信息
Message
安息與順服
Rest and Obedience
約書亞記 Joshua 1:10-18

Min. Simon Boenaidi

聖餐
Communion

劉江華牧師
Pastor Brian Liu

按立新執事
Ordination New Deacons
盧榮典 Rongdian Lu
王海龍 Hailong Wang

劉江華牧師
Pastor Brian Liu

歡迎與報告
Welcome & Anno.

林勇
Yong Lin

祝禱
Benediction

劉江華牧師
Pastor Brian Liu

金句：「你們要追念耶和華的僕人摩西所吩咐你們的話說：耶和華你們的神使你們得享平安，也必將這地賜給你們。
(約書亞記 1:13)

Key Verse: "Remember the word that Moses the servant of the Lord commanded you, saying, 'The Lord your God is providing you a place of rest and will give you this land.'
(Joshua 1:13)

司琴：郭師瑜 Pianist: Shirley Kuo

影音同工：郭紀成，李華

A/V Workers: Jicheng Guo, Hua Li

翻譯：楊迪霞 Interpreter: Dixia Yang

招待同工：蔡忠，李小萍，朱李紅

Ushers: Zhong Cai, Xiaoping Li, Lihong Zhu

聖餐預備：閻昉

Communion Service Preparing: Fang Yan

聖餐：楊偉立（餅），黃陽才（杯），王海龍，盧榮典，朱振齊

Communion Service: Weili Yang (bread), Yangcai Huang(cup),
Harry Wang, Rongdian Lu, Zhenqi Zhu

報告事項

十一月奉獻	\$99,640.60
十一月支出	\$45,994.17
十一月結算	\$53,646.43
2022 年盈虧	\$199,714.94

1. 今年教會主題：持定應許，做主精兵。
2. 2023 全年讀經計劃表：是每天按規定的進度一年讀完全本聖經，願神賜恩典得著力量前行。請在大堂進口桌上領表。
3. 成人主日學春季班：今天主日上午 9:30-10:30 已在美聖堂開始上課。同時有學齡兒童班和嬰兒看顧，鼓勵弟兄姐妹都來接受聖經課程的裝備，成為基督的精兵。
4. 美聖堂實體事工協調會：1/11 週三晚上 7:30，在美聖堂 1,2 號教室舉行。
5. 辛城教會牧長執事會暨年度理事會：1/14/2023 週六上午九時在美聖堂舉行。請為聚會及與會長執傳道人代禱。
6. 大使命宣教委員會會議：1/15 日晚上七點透過線上開會，請為會議代禱。
7. 牧長會：1/18 週三晚上八點線上舉行，請為牧師傳道人及長老們代禱。
8. 2023 春節聯歡晚會：於 1/21 週六晚 5 點在美聖堂舉行。主題：開啟新的航程；有豐盛晚餐，精彩表演，福音信息。提供嬰孩看顧，兒童春節民俗手工，青少年聯誼和會後茶點。歡迎邀請親朋好友同來共慶中國新年。
9. 聯合禱告會暨同工會：1/25 週三晚上 7:30 在美聖堂舉行，先禱告會再舉行同工會。議題：尋求通過 Grace Kim 姐妹成為教會資助的新宣教士，每月 350 美元。請踴躍參加。
10. 2023 暑期兒童音樂劇招生：歡迎幼稚園至六年級兒童報名參加。詳情請洽沈瑞姐妹。請上 Google Forms 報名。
11. 兒童主日學老師徵召：急需幼兒班 3 至 5 歲的老師。請有負擔的聯繫王穎。
12. 對雅典難民舊手機的捐贈：需舊手機，筆電，iPad, Tablet 等使用於查經，門訓及關懷等事工。若捐贈金錢，支票抬頭請寫 OTR 市區活水教會，備註 Aabe Hayaat。今天截止。贈品請交生俊。

Announcements

November Offering	\$99,640.60
November Expenses	\$45,994.17
November Balance	\$53,646.43
Year-to-Date Balance	\$199,714.94

1. **CCC Theme**: Hold Firm to God's Promises; Be a Good Soldier of Christ.
2. **2023 Bible Reading Yearly Plan**: Follow a daily schedule to finish reading the Bible in a year. May God bestow blessings to gain the strength to move forward. Please take one Bible reading plan sheet on the table by the Sanctuary.
3. **Spring Adult Sunday School**: started today from 9:30-10:30 am at Mason. Children's program and nursery are provided too. Brothers and sisters are encouraged to be equipped by the Bible classes to be good soldiers of Christ.
4. **Mason In-Person MC Meeting**: Wed., 1/11, at 7:30pm at Mason church classrooms # 1-2.
5. **2023 CCC E/M/D and Annual Trustee Meeting**: Sat. 1/14, 9 am at Mason. Please pray for this meeting and those who are elders, ministers, and deacons will attend the meeting.
6. **GCC Meeting**: Sun., 1/15 at 7pm online. Please pray for the meeting.
7. **Ministers-Elders Meeting**: is on Wed., 1/18, at 8pm online. Pls. pray for our ministers and elders.
8. **2023 Chinese New Year Celebration**: is on Sat., 1/21, 5pm, at Mason. Theme: Start a New Journey. There will be a delicious dinner, brilliant performance, and gospel message with nursery, Children's Spring Festival crafts, youth fellowship, and refreshments provided. Welcome to come with your families and friends to celebrate the Chinese New Year together.
9. **CCC Joint Prayer and Co-Workers' Meeting**: Wed., 1/25, 7:30pm at Mason. Prayer is before the co-workers' meeting. Topic: Seek to approve sister Grace Kim as CCC's new supported missionary with \$350 monthly. Please come eagerly.
10. **2023 Summer Children Musical Opens for Registration now**: Welcome K-6th graders to sign up on Google forms. Please contact the coordinator, sister Rui Shen, for details
11. **Children's Sunday School Enlists Teachers**: Preschool (3-5 years old) teachers are needed. Please contact sister Ying Wong if you are burdened with the service.
12. **A Used Phone Drive for Athens' Refugees**: Used smartphones, laptops, iPads, and tablets are needed for Bible study, discipleship training, and caring ministry. If supporting financially, the check title is OTR Living Water with a memo of Aabe Hayaat. Please take your donations to Steven Yen by today.

